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Přivlastnění zájmeny - opakování 

I  já my můj/moje 

you ty, vy your  tvůj/tvoje/ 

vaše 

he on his jeho 

she ona her její 

it To, ono its toho 

we my our /auә/ naše 

they oni their jejich 



Přivlastnění pomocí ‘s 

Pomocí  ‘s přivlastňujeme osobám. 

Obvykle provedeme přivlastnění pomocí přidání „ ‘s “ k osobě, 
které chceme přivlastnit. 

  This is Kate‘s room. – To je Katčin pokoj. 

  V případě, že přivlastňujeme osobě v jedn.čísle končící na „s“ ( 
např.James, Chris atp.) opět přidáme „‘s“ a upravíme 
výslovnost koncovky na /iz/  

 James‘s car. /džeimsiz/  - Jamesovo auto. 

 Přivlastňujeme-li množnému číslu končícímu na „s“, přidáme 
pouze  „ ‘ “ a výslovnost zůstane stejná jako u základního tvaru 

 My parents‘ house. – Dům mých rodičů. 

Přivlastňujeme-li více osobám najednou, přivlastňovací „‘s“ je 
pouze u posledního členu skupiny,které přivlastňujeme: 

 - This is Tom, Jack and John‘s computer.“  

– To je Tomův, Jackův a Johnův počítač. 
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